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P r o t o k ó ł  NR 49 / 2018 

 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 

 

z dnia 24  lipca  2018 r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka  24  lipca  2018 r. 

 

 



str. 2 
 

P r o t o k ó ł  NR  49  / 2018 
 

 

 

 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 

24 lipca 2018 roku pod przewodnictwem p. Jacka Wilczyńskiego - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
Na posiedzeniu Komisji w dniu 24 lipca swoją obecność odnotowało 4 członków Komisji. 

Nieobecny na posiedzeniu Komisji był rady p. Jacek Bogdan Golanko (lista obecności w załączeniu 

do protokołu). 

  
Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Z-ca Burmistrza Miasta  – p. Zbigniew Chrupek; 

2. Radny Rady Miasta – p. Mariusz Kwiatkowski; 

3. Radna Rady Miasta – p. Jolanta Kwiatkowska; 

4. Radna Rady Miasta – p. Anna Krajewska; 

5. Przewodniczący Rady Miasta – p. Mieczysław Stanisław Równy; 

6. Radny Rady Miasta – p. Stanisław Dylewski; 

7. Radny Rady Miasta – p. Andrzej Pęksa. 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad; 

2. Informacja na temat realizacji inwestycji ul. Podstoczysko; 

3. Sprawy Różne. 

 

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 24 maja 2018 r. Po przywitaniu zebranych i 

stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad, który 

został przyjęty: 

Jednogłośnie 4 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

AD. 2  

Informacja na temat realizacji inwestycji ul. Podstoczysko; 
 

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński poinformował, że w dniu dzisiejszym radni 

otrzymali materiały stanowiące odpowiedź na wniosek kilku radnych złożony w dniu 17.07.2018 r. 

dotyczący udostepnienia i wglądu do dokumentacji przetargowej oraz protokołu z postepowania 

przetargowego na ul. Podstoczysko. Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że 

w związku z tym, że przedstawiona do wglądu dokumentacja jest bardzo obszerna i radny na chwilę 
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obecną nie są w stanie dokładanie zapoznać się z udostępnioną dokumentacją proponuje złożenie 

pisemnego wniosku dotyczącego udostępnienia xerokopi żądanych we wniosku materiałów 

dotyczących realizowanej inwestycji ul. Podstoczysko.   Przewodniczący  Komisji p. Jacek 

Wilczyński odczytał powyższy wniosek celem zapoznania pozostałych członków Komisji z jego 

treścią.  

Radny p. Tadeusz Malec zaproponował aby obecny na posiedzeniu Komisji Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Zbigniew Chrupek zapoznał się ze złożonym wnioskiem i określił najbliższy możliwy 

termin do przygotowania odpowiedzi na w/w wniosek.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że wnioskowana dokumentacja 

zostanie przygotowana na dzień 31 lipca 2018 r. ( wtorek).  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński w związku z powyższym ustali najbliższe 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej dotyczące tematu informacji na temat realizacji inwestycji  

ul. Podstoczysko na dzień 31 lipca 2018 r. na godzinę 14
00

.  

Radny p. Tadeusz Malec zwrócił uwagę, że wnioskowane dokumenty powinny zostać 

przedstawione radnym do zapoznania wcześniej, przed zaplanowanym posiedzeniem Komisji a na 

ustalonym posiedzeniu Komisja powinna zająć się analizą przestawionych dokumentów.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński odpowiedział, że podczas najbliższej Komisji 

zaplanowanej na dzień 31 lipca 2018 r. zostaną przedstawione dokumenty, o które Komisja wnioskuje 

i ustalone kolejne posiedzenie Komisji poświęcone już wyłącznie analizie przedstawionych 

dokumentów. Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński zapytał czy ktoś z pośród radnych ma 

jeszcze jakieś wnioski lub propozycję do porządku obrad najbliższej Komisji.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu zwrócił uwagę, że do czasu kiedy droga 

nie będzie oddana do użytku należy podjąć działania mające na celu wyrównanie drogi  

i doprowadzenie jej do stanu użyteczności.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na chwilę obecną  

ul. Podstoczysko została wyrównania. 

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński wobec braku dalszych pytań w omawianym 

punkcie zaproponował zakończenie dyskusji i przejście do kolejnego punktu porządku obrad sprawy 

różne.  

 

AD.3 

Sprawy różne 

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński zwrócił się do Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Zbigniewa Chrupka o przestawienie propozycji zmian zawartych w zmianie uchwały budżetowej 

będącej tematem najbliższej sesji Rady Miasta zwołanej z wniosku Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera w trybie nadzwyczajnym.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że zmiany w zaproponowanym 

projekcie uchwały budżetowej dotyczyć będą trzech kwestii: środków na realizację inwestycji  

ul. Łącznej, środków na zagospodarowanie terenu przy Jatkach, środków na zagospodarowanie terenu 

Starej Elektrowni. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że pierwszy 

ogłoszony przetarg dotyczący ul. Łącznej nie odbiegał znacząco od drugiego postępowania 

przetargowego w/s. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek oznajmił, że pierwszy przetarg 

opiewał na kwotę 815 186,21 zł natomiast drugi na kwotę 813 894,00 zwracając jednocześnie uwagę, 

że różnica kwot pomiędzy pierwszym a drugim przetargiem kształtuje się w granicach 2 000,00 zł.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że na realizację w/w inwestycji miastu 

brakuje 418 894,10 zł wobec czego wnioskowana kwota wynosi 430 000,00 zł. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Zbigniew Chrupek zauważył, że podjęcie uchwały i zwiększenie środków o w/w kwotę 

pozwoli na realizację w/w inwestycji.  
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Radny p. Tadeusz Malec zapytał, która cześć ulicy Łącznej będzie objęta planowaną 

inwestycją.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że w/w inwestycją będzie objęta 

część ulicy Łącznej biegnąca na odcinku od ul. Sikoreskiego.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że jak widomo na chwilę obecną ceny za 

wykonywanie usług budowlanych znacznie wzrosły ze względu na rok wyborczy. Radny poddał pod 

rozwagę, czy w związku z tym, że i tak nie wiele zostało zrobione nie byłoby lepszym działaniem 

zaczekanie z realizacją inwestycji do czasu aż ceny rynkowe spadną.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński poinformował, że inwestycja wykonania ul. 

Łącznej nie może czekać do czasu kolejnej kadencji jak to zaproponował radny ze względu na to, że 

na chwilę obecną nawierzchnia została zdewastowana ze względu na realizację inwestycji budowy 

sieci kanalizacji sanitarnej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do tematu projektu zmiany uchwały 

budżetowej poinformował, że kolejną kwestią ujętą w/w projekcie jest zwiększenie środków 

finansowych na zagospodarowanie terenu przy Jatkach. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek 

zwrócił uwagę, że zarówno w pierwszym jak i kolejnym postępowaniu przetargowym zgłosił się 

wyłącznie jeden wykonawca natomiast kwota wyłoniona w postępowaniu wymaga zwiększenia 

środków na w/w zadanie o 110 000,00 zł.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński poinformował, że przy pierwszym ogłoszonym 

przetargu w/s docierały do niego głosy od wykonawców o słabym rozpowszechnieniu informacji  

w tym zakresie. Radny zawrócił uwagę, że pomimo tego, że przy kolejnym postępowaniu 

przetargowym w/s informacja na temat ogłoszonego postępowania została rozpowszechniona wśród 

wszystkich lokalnych wykonawców do postepowania przystąpił tak jak poprzednio wyłącznie jeden 

wykonawca.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wykonawcy żyrują na tym, że w roku 

wyborczym liczba realizowanych inwestycji jest większa co z kolei powoduje wyciąganie pieniędzy 

od miasta. Radny poddał pod rozwagę czy w związku z powyższym rozdawanie środków finansowych 

przez miasto w sposób tzw. lekkiej ręki jest działaniem właściwym.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że trzecią kwestią 

zaproponowaną w przedstawionej zmianie uchwały budżetowej jest zabezpieczenie środków 

finansowych na zagospodarowanie terenu przy Starej Elektrowni. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek poinformował również, że kwota wyłoniona w pierwszym postępowaniu przetargowym na 

w/w zadania wynosiła 629 412,71 zł po zminimalizowaniu projektu zagospodarowania terenu 

najkorzystniejsza oferta kolejnego postepowania w/s wyniosła 479 567,20 zł informując jednocześnie, 

że wobec powyższego brakująca kwota wynosi 84 567, 20 zł. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek zwrócił uwagę, że w związku z powyższym miasto wnioskuje o zwiększenie i zabezpieczenie 

w budżecie na w/w zadanie kwoty 90 000,00 zł. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek 

wyjaśniając kwestie finansowania w/w zadań poinformował, że zostaną one pokryte z wolnych 

środków oraz z środków niewygasających. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek 

poinformował, że środki nie wygasające na pokrycie w/w zadań zostały pozyskane z wygaśniętych 

środków zaplanowanych na pokrycie realizacji inwestycji ul. Lipowej i ul. Pasażerskiej.  

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy zapytał w jakiej wysokości środki zostaną pokryte z 

wolnych środków.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że  w/w inwestycje zostaną 

sfinansowanie z środków niewygasających w kwocie 89 000,00 zł a pozostała część zostanie pokryta  

z wolnych środków.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał Z-cę Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka jak 

przedstawia się sytuacja skrzyżowania ul. Kościuszki. Radny wyraził zdanie, że brak działań ze strony 

miasta w/w kwestii jest to działanie celowe. Radny zwrócił uwagę, że w budżecie miasta zostało 

przeznaczone 530 000,00 zł  na ulicę Kościuszki. Radny zapytał co zostało do chwili obecnej w tej 
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sprawie zrobione. Radny zapytał czy projekt na wykonanie w/w ulicy został zrobiony. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do tematu realizacji inwestycji budowy chodnika naprzeciwko 

kościoła pw. WNMP. Radny zwrócił uwagę, że władze miasta wielokrotnie tłumaczyli brak działań 

w/w zakresie tym, że tern na którym znajduje się droga należy do Wojewódzkiego Zarządu Dróg. 

Radny zauważył, że w dniu dzisiejszym władze miasta wysłały do mieszkańców pismo, z którego 

wynika, że tern, o którym mowa należy do zasobów miasta ale pomimo to na chwilę obecną nie będą 

podejmowane żadne działania inwestycyjne związane z budową chodnika znajdującego się przy  

ul. 3-go Maja. Radny zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka o wytłumaczenie 

dlaczego chodnik, o którym mowa nie może zostać wykonany.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek ustosunkowując się do wypowiedzi radnego 

dotyczącej sprawy chodnika przy ul. 3-go Maja odpowiedział, że pismo w/s zostało skierowane do 

mieszkańców informując jednocześnie, że wszelkie kwestie z tego zakresu zostały wyjaśnione w/w 

piśmie. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do sprawy poruszonej przez radnego 

dotyczącej skrzyżowania ulic Warchalskiego / Kościuszki / ks. Sobotki wyjaśnił, że na chwilę obecną 

odbyły się dwa przetargi w/s do których nie zgłosił się żaden wykonawca. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Zbigniew Chrupek poinformował, że w sytuacji, w której odbyły się dwa przetargi w/s i nie został 

wyłoniony wykonawca miasto będzie starało się o znalezienie wykonawcy na w/w zadanie w trybie 

zamówienia z wolnej ręki i tak właśnie czyni. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odnosząc 

się do sprawy realizacji inwestycji ul. Kościuszki odpowiedział, że termin wykonania przypada na 

późną jesień br. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że miasto otrzymało 

koncepcję od wykonawców projektu po wstępnych poprawkach i na chwilę obecną planowane jest 

wspólne spotkanie z mieszkańcami celem pokazania  koncepcji i ewentualnego zgłoszenia poprawek  

i wniosków mieszkańców.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński nawiązał do tematu planowanego remontu  

ul. Brokowskiej. Radny zwrócił uwagę, że w/w inwestycja niebyła planowana do wykonania w br.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że są środki finansowe na remont 

ul. Brokowskiej były wykonane wstępne pomiary ulicy i prawdopodobnie w dniu jutrzejszym będzie 

już gotowy kosztorys umożliwiający ogłoszenie przetargu na w/w zdanie.  

Radna p. Anna Krajewska nawiązując do tematu zwróciła uwagę, że docierając do niej uwagi 

od mieszkańców ulicy co do braku kanalizacji. Radna zapytała czy planowane jest przez miasto 

wykonanie kanalizacji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że kanalizacja sanitarna była 

budowana na ul. Brokowskiej co najmniej 10 lat temu natomiast do chwili obecnej brakuje kanalizacji 

deszczowej.  

Radna p. Anna Krajewska zwróciła uwagę, że chodzi właśnie o kanalizację deszczową 

ponieważ mieszkańcy ulicy zgłaszają uwagi, że zalewa im podwórka.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że sprawa ta jest mu znajoma  

i wynika ze znacznego zaniżenia posesji. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, 

że rozwiązanie sytuacji może stanowić wykonanie inwestycji budowy ścieżek rowerowych w tym 

rejonie.  

Radny p. Andrzej Pęksa zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka  

o przedstawienie wizji remontu ul. Brokowskiej. Radny wyraził zdanie, że kwota 200 000,00 zł na 

wykonanie tak długiej ulicy nie są to duże środki.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że w pierwszej kolejności planowane 

jest wykonanie remontu ul. Brokowskiej na odcinku od ul. Warszawskiej do ul. Leśmiana. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił również, że zakres możliwości remontu ulicy 

pokaże dopiero sporządzony w tym zakresie kosztorys.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała jak przestawia się poruszana przez nią wielokrotnie 

sprawa dotycząca zagospodarowania skwerku przy ul. Partyzantów róg ul. Mieczkowskiego.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na razie zagospodarowanie 

w/w skwerku nie zostało brane pod uwagę ze względu na wiele innych priorytetowych zadań do 

realizacji.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał Z-cę Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka czy 

miasto przewiduje naprawę zdewastowanych ulic na terenie miasta po, których już praktycznie nie da 

się poruszać samochodem. Radny przypomniał, że zgłaszany problem był wielokrotnie tłumaczony 

tym, że miasto nie posiada w swoich zasobach komunalnych rozściełacza. Radny zapytał jak to się 

dzieje, że w innych miastach jest możliwy remont ulic. Radny jako przykład godny naśladowania 

podał miasto Zambrów. Radny wyraził zdanie, że władze miasta rozpoczęli swoje rządzenie od 

budowy muzeów a zapomnieli o budowie chodników i ulic na terenie miasta oraz tworzeniu miejsc 

pracy czyli tego co najbardziej interesuje mieszkańców miasta.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński nawiązując do tematu zwrócił uwagę, że za trzy 

miesiące nastąpi weryfikacja i nowe wybory co pokaże czy mieszkańcy miasta chcą nowych 

pomników czy dobrych dróg na terenie miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wszystko zależy od tego jak zadziała 

propaganda.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek nawiązując do tematu poinformował, że 

planowane są również remonty takich ulic jak Piłata na odcinku od skrzyżowania  

z ul. Mieczkowskiego w stronę targowiska, kilka odcinków na ul. 3-go Maja oraz ul. Warszawska.  

Radna p. Anna Krajewska zwróciła uwagę, że remontu wymaga również ulica Orzeszkowa 

oraz wyjazd z ul. Wesołej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że kwestia ta jest zgłoszona do 

Mazowieckiego Zarządu Dróg ponieważ jest to teren należący do ich zasobów.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wszystkie problemy z realizacjami inwestycji 

wynikają z tego, że wszystko skupiło się w roku wyborczym.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński poinformował, że poprzez realizację inwestycji 

ul. Łącznej ma on więcej przeciwników niż zwolenników uzasadniając swoją wypowiedź tym, że w 

związku z realizacją w/w inwestycji część mieszkańców ulicy musiała oddać pod budowę drogi część 

swoich nieruchomości.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji poddał 

pod rozwagę czy chodzi o to aby wygrać wybory czy o to aby miasto się rozwijało.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odnosząc się do wypowiedzi radnego 

zaproponował porównanie wydatków inwestycyjnych z wydatkami na budowę miejsc kultury. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że w każdym roku jest realizowane co 

najmniej dziesięć ulicy z terenu miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek zwrócił uwagę, 

że na remont ulic znajdujących się w centrum miasta potrzebne są bardzo duże nakłady finansowe 

informując jednocześnie, że w tym właśnie celu został zaprojektowany projekt rewitalizacji miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował, że w centrum miasta zostanie 

przeprowadzony remont i zostanie ono wykonane ale trzeba jeszcze na to zaczekać.  

Radny p. Mariusz Kwiatkowski nawiązując do planowanej inwestycji ul. Brokowskiej zapytał 

czy inwestycja ul. Wołodyjowskiego nie mogłaby być realizowana etapami podobnie jak jest to 

zaplanowane w przypadku inwestycji ul. Brokowskiej. Radny zwrócił uwagę, że w przypadku w/w 

ulicy spornym tematem jest zaledwie 50 m ulicy.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że mieszkańcy ul. Wołodyjowskiego 

wnieśli odwołanie od planowanej realizacji inwestycji. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek 

poinformował, że w związku z powyższym sprawa została skierowana do Wojewody i na chwilę 

obecną miasto oczekuje na wydanie przez Wojewodę decyzji w/s. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek oznajmił, że dopiero po otrzymaniu od Wojewody decyzji w/s miasto będzie miało 

możliwość wprowadzenia projektu zamiennego.  
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Radny p. Mariusz Kwiatkowski zapytał kiedy wobec tego można spodziewać się odpowiedzi 

w/s.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na chwilę obecną trwa jeszcze 

analiza spraw.  

Radny p. Mariusz Kwiatkowski zwrócił uwagę na problem zalewania wodami opadowymi  

ul. Wołodyjowskiego. Radny wyraził opinię, że w niedługim czasie ulica ta zacznie się rozpadać  

z powodu jej zalewania.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązując do tematu dokumentacji przetargowej na realizację 

inwestycji ul. Podstoczysko zwróciła uwagę, że firma „Ostrada” w formularzu ofertowym w punkcie  

7 powinna złożyć informację na temat podwykonawców. Radna zauważyła, że w/w punkcie można 

odczytać, że firma zamierza powierzyć podwykonawcą części wykonania powierzonego zamówienia. 

Radna poinformowała, że z przeprowadzonej przez siebie analizy prawa Zamówień Publicznych 

wynika, że zamawiający musi znać podwykonawców.    

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że ponieważ miasto musi wyrazić 

zgodę na podwykonawców.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że z informacji docierających od 

mieszkańców ul. Podstoczysko wynika, że prace budowlane wykonywane są wyłącznie przez 

podwykonawców. Radna wyraziła zdanie, że według niej jest to niezgodność pomiędzy formularzem 

ofertowym a oświadczeniem. Radna  uzasadniła swoją wypowiedź tym, że  w/w informacje powinny 

być znane zamawiającemu przed podpisaniem umowy.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że firma „Ostrada” w trakcie 

wykonywania prac podała miastu podwykonawcę informując jednocześnie, że w/w działanie jest 

zgodne z obowiązującymi przepisami prawa.  Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek 

poinformował, że do chwili obecnej podwykonawcą była  jedna firma, która wykonywała prace 

związane z budową kanalizacji deszczowej.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła się z prośbą o przedstawienie na następnym 

posiedzeniu Komisji złożonych przez firmę „Ostrada” dokumentów dotyczących występowania  

o zgodę na zlecenie części prac podwykonawcy.  

Radny p. Andrzej Pęksa nawiązując do tematu zrealizowanej inwestycji ul. 63-go Roku 

zapytał czy ulica ta została odebrana i oddana do użytku. Radny zwrócił uwagę, że na pasach, na 

których miały kwitnąć kwiaty rośnie zielsko.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że ul. 63- Rok nie została jeszcze 

odebrana wobec czego jest to fizycznie cały czas plac budowy. Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew 

Chrupek odpowiedział, że gospodarzem terenu jest Starostwo Powiatowe wobec czego wszelkie 

uwagi należy zgłaszać do Starostwa.  

Radny p. Andrzej Pęksa zwrócił się z prośbą do Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniewa 

Chrupka o rozważenie możliwość utwardzenia drogi ul. Książęncej.  

Przewodniczący  Komisji p. Jacek Wilczyński zapytał Przewodniczącego Rady Miasta  

p. Mieczysława Równego kiedy jeżeli burmistrz złoży wniosek zostanie zwołana sesja Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Mieczysław Równy odpowiedział, że sesja odbędzie się  

 najbliższy czwartek w dniu 26 lipca br.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu projektu dotyczącego zagospodarowania 

terenu wokół Jatek wyraził zdanie, że w/w projekt jest bardzo bogaty na standardy Paryża a nie 

Ostrowi Mazowieckiej.  

Radny p. Mieczysław Równy poinformował, że z przeprowadzonych rozmów w zakresie 

dotyczącym postępowań przetargowych wynika, że podwykonawca powinien zostać wskazany prze 

dany podmiot wyłoniony w postępowaniu przetargowym już w momencie podpisywania umowy. 

Radny zapytał czy w/w przedstawione informacje są prawdziwe.  



str. 8 
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek odpowiedział, że na chwilę obecną trudno jest 

odpowiedzieć na zadane pytanie ponieważ nie posiada dokładnej wiedzy w tym zakresie.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym   posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

   Jacek Wilczyński 
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